
,,Не трябва да се върши зло и не трябва да се
отвръща със зло. Който навреди - Аллах ще му

навреди, а който затрудни - Аллах ще го затрудни

От Ебу Сеид ел-Худрий /радийеллаху анху/, че Пратеника на Аллах صلى الله عليه وسلم казва: ,,Не
трябва да се върши зло и не трябва да се отвръща със зло. Който навреди - Аллах

ще му навреди, а който затрудни - Аллах ще го затрудни".
[صحيح بشواهده] [رواه الدارقطني]

Пророка صلى الله عليه وسلم   пояснява,  че  отблъскването  на  вредата  във  всичките  ѝ  форми  и  нейното
проявление към себе си или към другите е задължително. На никого не е позволено
да вреди нито на себе си, нито на другите. Не му е позволено да отвръща на вредата с
вреда,  защото вредата не се премахва с вреда,  освен в случаите на справедливо
възмездие (кисас),  без да се преувеличава. След това Пророка صلى الله عليه وسلم пояснява, заплахата
за понасяне на вреда, ако някой вреди на хората и с понасянето на затруднение за
онзи, който затруднява хората.
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